
Kommunbladet november 2021 
Det här är en lättläst sammanfattning av 

information från Norsjö kommun. 

 

 

Nya postnummer 7 mars 2022 

 
Den 7 mars 2022 kommer  

vissa postnummer att ändras.  

 

Dessa områden kommer att få nya postnummer: 

 

930 27 Kalvträsk ändras till:  

935 95 Kalvträsk 

 

930 61 Bastuträsk ändras till:  

935 70 Bastuträsk  

 

930 61 Bastuträsk ändras till:  

935 94 Bastuträsk 

 

930 81 Glommersträsk ändras till:  

933 94 Glommersträsk  

 

Information om ändringarna   

finns på:  

www.postnord.se/om-postnummer 

 

 

 

 

http://www.postnord.se/om-postnummer


Snöröjning  

 

Det är fastighets-ägaren som ansvarar  

för att ta bort de snövallar som kan skapas 

på infarterna vid snöröjning.  

Detta gäller även snövallar kring brevlådor.  

 

Kom ihåg att när du skottar snö så ska du  

lägga snön på din egen tomt.  

Det är alltså inte tillåtet att  

skotta ut snön på vägen  

eller till någon annans tomt. 

 

Vem ansvarar för snöröjningen på  

olika platser? 

Norsjö kommun har ansvar för snöröjning av 

kommunala gator, cykelvägar, torg och  

vissa gångbanor.  

 

Trafikverket ansvarar för snöröjning på  

Storgatan, Kusforsvägen och  

Rislidenvägen i Norsjö samhälle.  

 

I Bastuträsk ansvarar Trafikverket för snöröjning 

av Vindelvägen, delar av Östra Järnvägsgatan  

och Stationsgatan, samt gång- och cykelvägar 

längs dessa vägar. 

 

Snöröjning och halk-bekämpning sker i  

den här ordningen: 

 



1. Gång- och cykelvägar, 

samt vägar med buss-trafik 

 

2. Gator med mycket trafik och 

parkeringsplatser. 

 

3. Bostadsgator 

 

 

 

Information om covid-19 
Norsjö kommun uppdaterar löpande på:  

www.norsjo.se/coronavirus 

 

 

Norsjö Hälsocentral informerar:  
 

Stängt eftermiddag 23 november 

Hälsocentralen har stängt på  

tisdag 23 november mellan  

klockan 11:00 och 17:00. 

Bolidens hälsocentral tar över för oss under  

den eftermiddagen.  

 

Influensa-vaccinering  

Du kan vaccinera dig mot influensa  

på Norsjö hälsocentral.  

Vi har drop-in klockan 13:00 till 16:00 

varje torsdag.  

  



 

Vaccinering mot covid-19  

För vaccinering mot covid-19  

behöver du boka tid.  

 

Hälsoenkät 

Västerbottens Hälsoundersökningar är  

en enkät om hälsa.  

Enkäten erbjuds alla som fyller 40, 50 och 60 år.  

Enkäten skickas ut digitalt.  

Du hittar den när du loggar in på 1177.  

  

Med vänlig hälsning  

Personalen på Norsjö Hälsocentral 

 

 

 

Information från Knut’n 
 

Tack! 

Vi vill tacka alla kunder som tagit hänsyn och  

hållit avstånd under pandemin.  

Vi hoppas att alla fortsätter så,  

även om restriktionerna nu är släppta. 

 

Julsaker 

Vi öppnade vårt jul-rum den 1 november. 

Där hittar du allt från lucia-skjortor  

till advents-ljusstakar. 

 

Klädknut´n 

Passa på att handla skor och kläder inför vintern!  

Vi fyller på med kläder i butiken varje dag.  



 

Återbruk 

Lämna dina gamla elkablar till oss.  

Det är bra för miljön att metallen återbrukas. 

 

Vi tar även emot möbler för återbruk.  

De möbler vi inte säljer  

tar vi isär och återvinner på bästa sätt. 

 

Du kan också lämna din gamla tvätt-maskin. 

Tvätt-maskinerna kan vi tillverka grilltunnor av. 

  

Vi tar gärna emot tyger och skor,  

men vi kan inte ta emot kläder just nu. 

Det är för att vi inte har plats för kläderna.  

 

Om Knut’n 

Knut’n är inte bara en second hand-butik.  

Knut’n är också en verksamhet som erbjuder 

daglig sysselsättning och rehabilitering för 

personer som behöver det.  

 

Målet är att hjälpa människor att  

komma vidare till arbete och  

ett gott liv.  

Vår ledstjärna är att människor ska få arbeta och 

känna sig delaktiga i ett sammanhang. 

 

Knut’n finns på Industrivägen 1 i Norsjö  

Telefon:  

070-305 11 42  

072-516 45 89  

Instagram: @knuten.secondhand  

Facebook: knutnsecondhand 



Information från biblioteken 

 

Öppet-tider på 

Norsjö bibliotek:  

 

Måndag: 

08:00 till 15:00 

17:00 till 19:00 

 

Tisdag: 

08:00 till 15:00  

 

Onsdag:  

08:00 till 15:00  

17:00 till 19:00 

 

Torsdag:  

08:00 till 17:00 

 

Fredag, lördag, söndag:  

Stängt  

 

Meröppet  

Alla dagar  

08:00 till 21:00 

 

Meröppet betyder att du kan gå in på biblioteket  

även när det inte är personal där. 

Kontakta biblioteket för  

mer information om hur man gör. 

 

 



Öppet-tider på Norsjö bibliotek  

under jul och nyår  

  

Måndag:  

12:00 till 15:00 

17:00 till 19:00 

 

Tisdag:  

12:00 till 15:00 

 

Onsdag:  

12:00 till 15:00 

17:00 till 19:00 

 

Torsdag:  

12:00 till 15:00 

 

Fredag, lördag, söndag:  

Stängt  

 

Obs!  

Biblioteket är stängt  

Torsdag 23 december  

Torsdag 6 januari  

Inget kvällsöppet onsdag 5 januari. 

 

Ordinarie öppet-tider från och med 12 januari.  

 

 

Öppet-tider på  

Bastuträsk bibliotek:  

 

Bastuträsk bibliotek har öppet på tisdagar. 

 



Fram till och med tisdag 14 december 2021 har 

biblioteket öppet mellan  

klockan 09:30 till 17:30.  

 

Biblioteket är stängt  

Tisdag 21 december 

Tisdag 28 december 

Tisdag 4 januari 

Tisdag 11 januari  

 

Från och med tisdag 18 januari 2022 har 

biblioteket öppet mellan 

klockan 08:30 och 11:30  

samt 

mellan klockan 17:00 och 19:00. 

 

 

Arrangemang på Norsjö bibliotek 
 

Onsdag 24 november klockan 18:30 

 

Författarbesök av Maria Broberg.  

Plats: Norsjö bibliotek 

 

Maria Broberg har skrivit boken Bakvatten. 

Maria Broberg är skribent, kommunikatör och 

politiker.   

 

Fritt inträde.  

ABF bjuder på fika. 

 

Meddela Norsjö bibliotek om du tänker komma. 

Telefon: 0918-142 55  



E-post: biblioteket@norsjo.se 

 

Arrangörer:  

Norsjö bibliotek  

ABF mitt i Lappland 

 

 

Söndag 28 november klockan 13:00 till 16:00 

 

Öppet Hus Skyltsöndag.  

Plats: Norsjö bibliotek 

 

Utförsäljning av gamla böcker och tidningar. 

Tävlingar för barn och vuxna. 

Vi bjuder på glögg, saft och pepparkakor. 

 

 

Torsdag 2 december klockan 18:00 

 

Underhållning av Josefin och Andreas Bertils. 

Plats: Norsjö bibliotek 

 

Fritt inträde.  

Studieförbundet Vuxenskolan bjuder på fika. 

 

Arrangörer:  

Norsjö bibliotek 

Studieförbundet Vuxenskolan 

 

Meddela Norsjö bibliotek om du tänker komma. 

Telefon: 0918-142 55  

E-post: biblioteket@norsjo.se 

 

 



Onsdag 8 december klockan 18:00 till 20:00 

 

Berättarkväll om Algots och  

andra syföretag i Norsjö 

 

Samtals-ledare är Asta Burvall.  

Plats: Norsjö bibliotek 

 

Fritt inträde.  

ABF bjuder på fika. 

 

Meddela Norsjö bibliotek om du tänker komma. 

Telefon: 0918-142 55  

E-post: biblioteket@norsjo.se 

 

Arrangörer:  

Alla Tiders styrgrupp 

Skellefteå museum  

ABF mitt i Lappland 

Norsjö bibliotek 

 

 

Digital-hjälpen 
 

Har du problem med till exempel din dator, 

mobil-telefon, e-post eller bank-id?  

Kom till biblioteket och ta med dig  

det du vill ha hjälp med  

så försöker vi hjälpas åt att lösa problemet.  

 

Drop-in alla torsdagar  

klockan 14:00 till 15:00  

på Norsjö bibliotek. 



Norsjö biblioteks podd 
Varje månad ger personalen boktips och  

annan läs-inspiration! 

 

Vill du lyssna, gå in på V8-bibliotekens 

webbsida: www.v8biblioteken.se, klicka in dig på  

Norsjös sida och vidare till  

”Just nu på Norsjö bibliotek”.  

Du kan också hitta podden på  

Spotify eller andra platser där poddar finns. 

 

 

Följ gärna Norsjö bibliotek på  

Facebook och Instagram. 

 

Varmt välkommen att kontakta oss på biblioteket 

så hjälper vi till om du har frågor! 

 

Norsjö bibliotek: 

Telefon: 0918-142 55 

E-post: biblioteket@norsjo.se 

 

 

 

 

Återvinning 

 

Varför ska jag återvinna mina sopor? 

Mycket av de sopor vi slänger innehåller  

material som går att återvinna. 

Materialet kan till exempel vara  

papper, kartong, glas eller plast. 

När vi återvinner skyddar vi vår miljö genom att 

http://www.v8biblioteken.se/


använda materialet igen till att skapa nya saker. 

 

Tips på hur du enkelt kan  

återvinna dina sopor 

 

1. Avsätt en plats hemma där du kan  

förvara förpackningar du tänker återvinna.   

 

2. Skölj ur förpackningar för att  

slippa dålig lukt. 

 

3. Sortera tidningar och förpackningar av 

glas, kartong eller plast var för sig.  

 

4. Lämna dina sorterade sopor på 

återvinnings-stationen. 

 

I de vanliga soporna ska du bara slänga  

sådant som inte går att återvinna. 

Till exempel blöjor, kuvert, våt-servetter,  

pennor, snus, äggskal,  

kvitton och trasiga dricks-glas. 

 

Vad räknas som en förpackning?  

En förpackning är något som  

omger och skyddar en produkt. 

 

Till exempel omger och skyddar en  

mjölk-kartong produkten mjölk. 

Därför räknas mjölk-kartong som en förpackning.  

 

 

 

 



Farligt avfall 

Farligt avfall är till exempel  

färg, lösnings-medel och  

andra kemikalier. 

 

Farligt avfall får du lämna på  

återvinnings-centralen i Norsjö. 

 

 

Sop-hämtning 
 

Ställ ihop dina sop-kärl med  

dina grannars sop-kärl  

den dagen det är sop-hämtning.  

Det är för att göra sop-hämtningen mer effektiv.  

 

Om sop-hämtningen är mer effektiv  

sparar den på vår miljö.  

Den blir även billigare och  

ger sopbils-chaufförerna  

bättre arbets-miljö. 

 

Sop-hämtning under jul och nyår 

Sop-hämtningen kommer fortsätta som vanligt 

under jul- och nyårshelgen.  

 

 

 

Vårens utbildningar 

 
Norsjö kommun erbjuder kurser för  

dig som är vuxen och vill studera.  



 

Du kan studera för att  

öka dina kunskaper inom ett ämne eller  

för att göra en förändring i ditt yrkesliv. 

 

Vårens kurser 

 

• Grundläggande vuxen-utbildning 

• Svenska som andra-språk 

• Svenska 

• Engelska 

• Matematik 

 

De flesta kurser är på distans. 

 

Om du känner att du behöver hjälp med  

dina studier kan du besöka studie-gården.  

Där finns lärare på plats några gånger i veckan. 

 

 

Programmet för vård och omsorg 

Programmet är för dig som vill arbeta som 

undersköterska, handledare, boende-stödjare eller 

personlig assistent. 

 

 

Den 3 december är sista dagen då du kan  

ansöka om en plats på en kurs eller ett program. 

 

Ansöknings-blankett hittar du på 

https://minasidor.norsjo.se/oversikt/overview/100 

https://minasidor.norsjo.se/oversikt/overview/100


 

Du kan även hämta en ansöknings-blankett på 

gymnasiets expedition. 

 

För mer information kontakta: 

Linnea Pedersen 

Telefon: 0918-141 83 

e-post: linnea.pedersen@norsjo.se 

 

 

 

Kärleksveckan 2 till 20 februari 
 

Kärleksveckan är en vecka som  

andas kärlek och medmänsklighet.  

Kärlek till hälsan, kroppen och livet! 

 

Det är Norsjö kommun tillsammans med  

föreningar, företag, organisationer och  

privat-personer som anordnar Kärleksveckan 

 

Vill du vara med och skapa årets roligaste vecka? 

Hör då av dig till: 

 

Avdelningschef kultur och folkhälsa 

Mari-Louise Skoogh 

Telefon: 0918-141 80 

E-post: mari-louise.skoogh@norsjo.se 

 

 

 

 

 

mailto:linnea.pedersen@norsjo.se
mailto:mari-louise.skoogh@norsjo.se


Bygde-medel 

 
Varje år kan föreningar och organisationer  

ansöka om bygde-medel. 

 

Bygde-medel är pengar som kan användas till 

projekt eller investeringar som  

främjar näringsliv eller service i  

Norsjö-bygden. 

 

Perioden då du kan söka  

bygde-medel har ändrats.  

Från och med år 2022 kan du ansöka om  

bygde-medel från  

den 15 maj till den 30 september. 

 

Du ansöker om bygde-medel på  

läns-styrelsens webb-plats. 

www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-

landsbygd/stod-for-

landsbygdsutveckling/utveckling-med-

bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-

bygdemedel.html 

 

 

Mer information om bygde-medel finns på: 

www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-

landsbygd/stod-for-

landsbygdsutveckling/utveckling-med-

bygdemedel.html 

 

och 

 

http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel/ansok-om-utbetalning-av-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel.html
http://www.lansstyrelsen.se/vasterbotten/natur-och-landsbygd/stod-for-landsbygdsutveckling/utveckling-med-bygdemedel.html


www.norsjo.se/kultur-

fritid/foreningsservice/foreningsbidrag/bygdemed

el/ 

 

 

 

Inflyttning till Bastuträsk 
 

I Norrbotten och Västerbotten pågår just nu en 

stor satsning på fossil-fri industri. 

Det kommer behövas 100 000 personer till nya 

jobb i Norrbotten och Västerbotten.  

 

För att jobba med inflyttningen till Bastuträsk  

har man skapat en grupp. 

Gruppen består av  

representanter från Bastuträsk och  

tjänste-personer från kommunen.  

 

Gruppen undersöker bland annat 

hur man kan marknadsföra  

Bastuträsk som bostads-ort. 

 

Inflyttargruppen hoppas att  

så många som möjligt vill vara goda 

ambassadörer för Bastuträsk-området. 

 

Vill du komma i kontakt med gruppen? 

Skicka mail till: 

Ingrid Ejderud Nygren 

E-post: ingrid.ejderudnygren@norsjo.se 

Telefon: 0918-141 42 

 

http://www.norsjo.se/kultur-fritid/foreningsservice/foreningsbidrag/bygdemedel/
http://www.norsjo.se/kultur-fritid/foreningsservice/foreningsbidrag/bygdemedel/
http://www.norsjo.se/kultur-fritid/foreningsservice/foreningsbidrag/bygdemedel/
mailto:ingrid.ejderudnygren@norsjo.se


Kommun-husets växel och 

receptions öppet-tider under  

jul och nyår 
 

23 december  

klockan 08:00 till 12:00 

 

24 december  

stängt 

 

27 till 30 december  

klockan 08:00 till 12:00 

 

31 december  

stängt 

 

5 januari  

klockan 08:00 till 12:00 

 

6 januari  

stängt 

 

7 januari  

klockan 08:00 till 12:00 

 

God jul och gott nytt år! 
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